
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 6. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 535
Det fremgår af rapporten fra Det Miljøøkonomiske Råd, at indførsel af dyrk-
ningsafgifter har som eneste formål at reducere udledningen af kvælstof fra
landbruget, da afgifterne er knyttet til specifikke arealer. Er ministeren enig i,
at denne fremgangsmåde modvirker indsatser, der kan løse flere udfordringer
på én gang – f.eks. vandmiljø, klimapåvirkning, klimatilpasning, natur og biodi-
versitet, jf. MOF alm. del – bilag 272 og 280?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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